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11 deltakere totalt. En fra innovasjonsavdelingen i tillegg til rådgivere på oppvekst.

Del 1: Det var klokt å ha en recap i presentasjonen, det var ikke alle som deltok i
dag som var med på oppstartsmøtet 30. januar. I tillegg har en del ting endret seg
litt. Problemstillingen f.eks. Dette er lett å bli blind på som den eneste som sitter i
prosjektet hver eneste dag. Det er helt avg�ørende at alle er med på hva
konteksten og fokuset er.

Presentasjonen virket til å funke bra. Hold meg innenfor de 5 minuttene jeg hadde
planlagt for, og fikk bekreftende nikk underveis - tolker det som et tegn på at ting
hang på grep.

Det var ingen spørsmål etter presentasjonen før første øvelse startet.

Når det g�elder øvelsen med å lese innsikt og kommentere med post-its underveis
gikk dette rimelig greit for seg. 25 minutter viste seg å være en god mengde tid.
Det var litt uklart hva som skulle kommenteres med post-its, og om det var
formkrav på hvordan de skulle se ut. Dette ble oppklart i fellesskap kort.

I forkant var jeg spent på om det ville være “førstemann-vegring”, altså om de kom
til å nøle med å være første til å henge opp post-its. Det viste seg å ikke være noe
problem. Gruppen kjenner hverandre godt fra før, og de satte straks i gang med
arbeidet.

[[Flere skrev lapper i form av løse designbriefs helt naturlig. Det passet godt med
oppfølgingsøvelsen]].

Del 1 avsluttet med en 7 minutters samtale i plenum om materiale og tanker de
hadde g�ort seg. Jeg måtte sette strek rimelig kjapt. Mange hadde tanker, og for
hver tanke som ble delt var det to nye som ville kommentere og bygge videre på
det som ble sagt. Jeg ba de ta med seg refleksjonene inn i neste oppgave.

Del 2: 4 stykker måtte trekke seg tilbake for å gå i andre møter enten rett før eller
rett etter at øvelse to startet. Jeg bestemte meg for å bare dele i 2 grupper i
stedet for 3, med en ambisjon om at det kanskje ville g�øre at man kunne
produsere mer. I stedet viste det seg at det ble mer livlig diskusjon. Begge
gruppene låste seg litt til tider i å diskutere frem og tilbake. Når det skjedde
utfordret jeg dem på om momenter i diskusjonen kunne bli til briefs, og det g�orde
stort sett at de fikk puttet noe på papiret og beveget seg videre.
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Del 3: Vi oppsummerte kort i fellesskap ved at gruppene fikk anledning til å
presentere det de hadde jobbet på. Her også måtte jeg sette strek fort fordi hver
idé g�orde at noen hadde en erfaring eller tanke som de ville dele.

Til slutt fikk deltagerne 2 blå klistremerker til å klistre på innsikt de synes var
interessant og ønsket at skulle taes videre i arbeidet, og 1. rødt til å prioritere en
design utfordring de ønsket at skulle løftes videre.

Alt i alt: En overraskende knirkefri og gøy økt. Jeg var i forkant bekymret for om vi
kom til å få g�ort nyttig arbeid på den gitte tiden. Nå blir det spennende å se hva
jeg kan bruke materiale til i det videre.

Ganske mange av deltakerne snakket veldig mye om trygghet som et nøkkelord.
Dette burde utforskes på en eller annen måte. Hvordan kan jeg gi de et annet blikk
på hva trygghet kan bety mellom barneskoler, foreldre og nabolag?


